

## Квартира посуточно не дорого в центре Николаева, пр. Ленина -



Миколаїв, Україна

Сдаю посуточно квартиру в центре Николаева 2к/к, район стадиона «Эвис».

Тихий, интеллигентный район. Всем желающим насладиться атмосферой домашнего уюта, душевного покоя и психологического равновесия - предоставляется на долгий срок, ежемесячно 2-комнатная квартира в наипрекраснейшем районе г. Николаева. 43, 8/27, 2/6, 7, по проспекту Ленина. Красивый вид на реку – 2 минуты прогулки, пляж. Рядом : яхт-клуб, стадион (для занятий физкультурой), теннисные корты, парк, супермаркет, спорткомплекс «Надежда», крытый ледовый каток, - прекрасный выбор для ценителей тишины, красоты, покоя и здорового образа жизни. В квартире произведен капитальный евроремонт, балкон застеклен, круглосуточно горячая вода (колонка-автомат), две 2-х спальных кровати, стиральная машина-автомат, кондиционер, с возможностью обогрева при -20С, TV, интернет, кабельное ТВ, холодильник, посуда, уют, микроволновая печь , прочее – «ПОЛНЫЙ ФАРШ». Цена -250 грн/сутки.

Цена ежемесячно -3500 грн/месяц +коммунальные услуги.

Контакты: (093)4482936 (099)3346252 Анатолий

(066)7146062 (067)5081692 Ольга

E-mail: 270477@ukr.net

Skype: Monstr270477

ICQ: 646-491-437

Торг уместен!!!

Not expensive apartment on a long term in the center of Mykolaiv, maybe monthly. On the crossing of Lenin Avenue and Buznika street.

There is a 2-room apartment in the center of Mykolaiv on a long term, monthly. In the district of The Central stadium "EVIS".

Quiet, intellectual district. If You want to enjoy the atmosphere of comfort, wellness, psychological equilibrium, we offer You a 2-room apartment in the most beautiful and comfortable district of Mykolaiv. The flat characteristics are: 43, 8/27, 2/6, 7. It is on Lenin Avenue, near the bus stop. A beautiful view on the river in 2 minutes walks. Alongside: beach, yacht-club, stadium(for engaging in physical education), tennis courts, park, supermarket, gym "Nadezhda", covered ice skating rink. It is a wonderful choice for the judges of silence, beauty, rest and healthy way of life. Major euro repair is produced in an apartment, around the clock hot water , two 2th sleeping beds, washing-machine, conditioner(with possibility of heating at -20C), internet, cable TV, refrigerator, dishes, iron, microwave stove, etc. There You'll get everything You need for comfortable life!

Contact us:

(093)4482936 (099)3346252 Anatoliy

(066)7146062 (067)5081692 Olga

E-mail: 270477@ukr.net

Skype: Monstr270477

ICQ: 646-491-437

---

Price: **250 грн.**

Тип оголошення:  
Здам, дам в оренду

Торг: доречний

**Лапулин Анатолий**

**0934482936**